

فعالية برلمانية في منتدى حوكمة الإنترنت الـ16

الثلاثاء، 07 كانون الأول/ديسمبر 2021 – الأربعاء، 08 كانون الأول/ديسمبر 2021
كاتوفيتشي، بولندا

ملخص

من 06 إلى 10 كانون الأول/ديسمبر 2021، ستستضيف حكومة الجمهورية البولندية منتدى حوكمة الإنترنت الـ16 للأمم المتحدة في إطار الموضوع العام "الإنترنت الموحدة".

وستعقد فعالية برلمانية في منتدى حوكمة الإنترنت الـ16 في 07-08 كانون الأول/ديسمبر 2021 في كاتوفيتشي (بولندا)، وعبر الإنترنت. للتسجيل في الفعالية البرلمانية في منتدى حوكمة الإنترنت الـ16،

يرجى زيارة الموقع الإلكتروني لمنتدى حوكمة الإنترنت للعام 2021

<https://www.intgovforum.org/multilingual/content/igf-2021>

وستعقد سلسلة من الجلسات التحضيرية عبر الإنترنت حول قضايا سياسات الإنترنت من أيلول/سبتمبر حتى تشرين الثاني/نوفمبر 2021.

● 23 أيلول/سبتمبر، 12:00 – 14:00 بالتوقيت العالمي المنسق - النظام البيئي لحوكمة الإنترنت

● 07 تشرين الأول/أكتوبر، 13:00 – 14:30 بالتوقيت العالمي المنسق - حقوق الخصوصية والاستخدامات المشروعة للبيانات الشخصية

● 21 تشرين الأول/أكتوبر، 15:00 – 16:30 بالتوقيت العالمي المنسق - التوازن بين حرية التعبير ومكافحة المحتوى الضار: دور منصات الإنترنت

● 04 تشرين الثاني/نوفمبر، 12:00 – 13:30 بالتوقيت العالمي المنسق - حوكمة الذكاء الاصطناعي: صنع القرار الآلي والنهج المتمحورة حول الإنسان



● 18 تشرين الثاني/نوفمبر، 13:00 – 14:30 بالتوقيت العالمي المنسق - التعرف على
منتدى حوكمة الإنترنت

ستبلغ الجلسات التحضيرية هذه عن الوثيقة الختامية البرلمانية من منتدى حوكمة الإنترنت للعام
2021.

وللتسجيل في الجلسات التحضيرية عبر الإنترنت يرجى ملء هذه الاستمارة
<https://survey.alchemer.eu/s3/90340264/IGF2021> (مرفق رقم 1).

ولجميع الأسئلة، يرجى التواصل مع parliamentarytrack@intgovforum.org.



منتدى حوكمة الإنترنت للعام 2021

التسجيل في الجلسات التحضيرية عبر الإنترنت

من 06 إلى 10 كانون الأول/ديسمبر، ستستضيف حكومة الجمهورية البولندية منتدى حوكمة الإنترنت الـ 16 للأمم المتحدة في إطار الموضوع العام "الإنترنت الموحدة".

وستعقد فعالية برلمانية في منتدى حوكمة الإنترنت الـ 16 يومي 07 و 08 كانون الأول/ديسمبر 2021 في كاتوفيتشي (بولندا)، وعبر الإنترنت. للتسجيل في الفعالية البرلمانية في منتدى حوكمة الإنترنت الـ 16، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني لمنتدى حوكمة الإنترنت للعام 2021 <https://www.intgovforum.org/multilingual/content/igf-2021>.

وستعقد سلسلة من الجلسات التحضيرية حول مسائل سياسات الإنترنت عبر الإنترنت من أيلول/سبتمبر حتى تشرين الثاني/نوفمبر 2021. ستبلغ الجلسات التحضيرية هذه عن الوثيقة الختامية البرلمانية من منتدى حوكمة الإنترنت للعام 2021.

وللتسجيل في الجلسات التحضيرية عبر الإنترنت، يرجى ملء هذه الاستمارة.

وتتوفر وثائق هذه الفعالية على الموقع الإلكتروني التالي: <https://www.ipu.org/event/parliamentary-event-16th-internet-governance-forum-igf>

ولجميع الأسئلة، يرجى التواصل مع parliamentarytrack@intgovforum.org.

التسجيل. يرجى تحديد في أي جلسة تحضيرية تودون المشاركة.

- 23 أيلول/سبتمبر، 12:00 – 14:00 بالتوقيت العالمي المنسق | النظام البيئي لحوكمة الإنترنت
- 07 تشرين الأول/أكتوبر، 13:00 – 14:30 بالتوقيت العالمي المنسق | حقوق الخصوصية والاستخدامات المشروعة للبيانات الشخصية
- 21 تشرين الأول/أكتوبر، 15:00 – 16:30 بالتوقيت العالمي المنسق | التوازن بين حرية التعبير ومكافحة المحتوى الضار: دور منصات الإنترنت

○ 04 تشرين الثاني/نوفمبر، 12:00 – 13:30 بالتوقيت العالمي المنسق | حوكمة الذكاء الاصطناعي: صنع القرار الآلي والنهج المتمحورة حول الإنسان

○ 18 تشرين الثاني/نوفمبر، 13:00 – 14:30 بالتوقيت العالمي المنسق | التعرف على منتدى حوكمة الإنترنت

وستتعدّد الجلسات التحضيرية على منصة زوم Zoom. ستتوفر الترجمة الفورية في اللغات الإنجليزية، والفرنسية، والإسبانية. سيرسل الرابط إلى المشاركين المسجلين قبل أسبوع من الفعالية.

البلد

الاسم

المنصب

○ عضو برلمان

○ موظف برلماني

○ غير (يرجى التحديد)

الصفة

البريد الإلكتروني



الجنـدر

أنثى

ذكر

أفضل عدم الذكر

يرجى الوصف بإيجاز عن اهتماماتكم، وأنشطتكم الرئيسية المرتبطة بسياسة الإنترنت

تقديم



Parliamentary event at the 16th Internet Governance Forum (IGF)

Tuesday, 7 December 2021 - Wednesday, 8 December 2021
Katowice Poland

Summary

From 6 to 10 December 2021, the Government of the Republic of Poland will host the United Nations 16th Internet Governance Forum (IGF) under the overarching theme of 'Internet United'.

A Parliamentary event at the 16th IGF will take place on 7-8 December 2021 in Katowice (Poland) and online. **To register for the Parliamentary event at the 16th IGF, please visit the IGF 2021 website <https://www.intgovforum.org/multilingual/content/igf-2021>.**

A series of online Preparatory sessions on Internet policy issues will take place from September to November 2021.

- 23 September, 12:00 – 14:00 UTC - The Internet governance ecosystem
- 7 October, 13:00 – 14:30 UTC - Privacy rights and legitimate uses of personal data
- 21 October, 15:00 – 16:30 UTC - Balancing freedom of speech and the fight against harmful content: the role of Internet platforms
- 4 November, 12:00 – 13:30 UTC - AI governance: automated decision-making and human-centric approaches
- 18 November, 13:00 – 14:30 UTC - Meet the Internet Governance Forum

These Preparatory sessions will inform the parliamentary outcome document from IGF 2021.

To register for the online Preparatory sessions, please complete this form <https://survey.alchemer.eu/s3/90340264/IGF2021>

For all questions, please contact parliamentarytrack@intgovforum.org



Inter-Parliamentary Union

Internet Governance Forum 2021

Registration for online Preparatory sessions

From 6 to 10 December 2021, the Government of the Republic of Poland will host the United Nations 16th Internet Governance Forum (IGF) under the overarching theme of 'Internet United'.

A **Parliamentary event at the 16th IGF** will take place on 7-8 December 2021 in Katowice (Poland) and online. To register for the Parliamentary event at the 16th IGF, please visit the IGF 2021 web site <https://www.intgovforum.org/multilingual/content/igf-2021>.

A series of online **Preparatory sessions on Internet policy issues** will take place from September to November 2021. These Preparatory sessions will inform the parliamentary outcome document from IGF 2021.

To register for the online Preparatory sessions, please complete this form.

Documentation about these events is available at <https://www.ipu.org/event/parliamentary-event-16th-internet-governance-forum-igf>

For all questions, please contact parliamentarytrack@intgovforum.org

Registration. Please indicate which Preparatory sessions you would like to participate in

- 23 September, 12:00 – 14:00 UTC - The Internet governance ecosystem
- 7 October, 13:00 – 14:30 UTC - Privacy rights and legitimate uses of personal data
- 21 October, 15:00 – 16:30 UTC - Balancing freedom of speech and the fight against harmful content: the role of Internet platforms
- 4 November, 12:00 – 13:30 UTC - AI governance: automated decision-making and human-centric approaches
- 18 November, 13:00 – 14:30 UTC - Meet the Internet Governance Forum

The preparatory sessions will take place on Zoom. Interpretation will be provided in English, French and Spanish. The link will be sent to registered participants one week before the event.

Country

Name

Occupation

- Member of Parliament
- Parliamentary staff
- Other (please specify)

Title

E-mail address

Gender

- Female
- Male
- Prefer not to say

Please describe briefly your main interests and activities related to Internet policy